



Factsheet 企業簡介

bolttech Insurance is your trusted insurance provider offering a wide range of insurance solutions to meet the evolving needs of customers and businesses in Hong Kong. We combine digital technology with deep insurance expertise to help protect the things you value.

We are part of bolttech, a fast-growing international insurtech.

保特保險是您值得信賴的保險公司,為滿足香港個人和企業客戶的需求,提供多元化的保險方案。我們融合數碼 科技和深厚的保險專業知識,致力為客戶的資產提供更全面的保障。

我們是迅速增長的國際保險科技公司保特集團的其中一員。

Who we are 關於我們

A dedicated team of 在香港僱用

We served 在2023年為

customers in 2023 客戶提供服務

A wide selection of 種多元產品可供選擇

Working with your favourite Hong Kong brands 與您喜愛的香港品牌攜手合作

Our distribution network includes reputable global and local brokers, tied-agents and retail partners. 我們的分銷網絡包括知名的全球和本地經紀商、綁定代理商和零售合作夥伴。



SAMSUNG













locobike



Our products 客戶產品

bolttech Insurance offers a wide range of competitive general insurance products for individuals and business. We can customize our plans to perfectly align with your specific needs.

保特保險致力於為個人和企業提供廣泛且具有競爭力的一般保險產品。我們可以根據您的特定需求訂制保險 計劃,帶來貼心的個人化服務。

For you 個人保險方案

Car 汽車

← Home 家居

Travel 外遊

Domestic helper 家傭

Personal accident 個人意外

% Pet 寵物

Landlord protection 出租保障

Medical 醫療

😭 Overseas study 海外留學

Device protection 智能手機保障

For your business 企業保險方案

Fire & property 樓宇結構火險

General liability 一般責任

Employees' compensation 員工補償

Business pack 辦公室 (工商業)

Office 辦公室

Marine cargo & marine hull 貨運及船舶







Putting our customers first 以客戶為先

Contact our customer support team at (852) 2603 9435

Monday - Friday 9am - 6pm Saturday 9am - 1pm 客戶服務團隊服務時間為

星期一至星期五 上午九時至下午六時 星期六 上午九時至下午一時 請致電(852) 2603 9435 與客戶服務聯絡

Our financial strength 卓越的金融實力

獲國際評級機構惠譽授予投資級別的信用評級

FitchRatings

Our experienced leadership team 富有經驗的領導團隊



Alister Musgrave 慕格賦 General Manager 總經理



Kathy Wong 黃恆欣 Head of Consumer, Product and Underwriting 客戶產品和核保 部門主管



Kenneth Lam 林少聰 Business Lead of Commercial Underwriting and Sales 商業核保和銷售 部門主管



Kevin Cheung 張子建 Senior Manager, Claims and Customer Services 高級理賠及 客戶服務經理



Laurence Luk 陸勝強 Director of Sales and Marketing 銷售及業務總監



Paddy Au 歐健鵬 Director of Partnerships 企業夥伴部門總監

We're part of bolttech Group 我們是保特集團的一部分

bolttech is an international insurtech with a mission to build the world's leading, technology-enabled ecosystem for protection and insurance, operating in 35+ markets across North America, Asia, Europe and Africa.

With a full suite of digital and data-driven capabilities, bolttech powers connections between insurers, distributors, and customers to make it easier and more efficient to buy and sell insurance and protection products.

For more information, please visit www.bolttech.io.

保特集團是一家國際保險科技公司,一直致力於建立領先全球的保障及保險科技生態系統。保特集團為北美、亞洲、歐洲和 非洲35多個市場的客戶提供服務。

憑藉全面的數碼及運用數據驅動的能力,保特利用科技將保險公司與分銷商及其客戶聯繫起來,令保險及保障產品的購買和 分銷過程更加方便及高效率。

如需更多資訊,請瀏覽www.bolttech.io.